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Αξιότιμε κε Υπουργέ 

 

Το Πανελλήνιο Σωματείο Επαγγελματιών και Ερασιτεχνών Ταχυδακτυλουργών αιτείται την εξαίρεση του 

Κλάδου του από τον 4830/2021, άρθρο 23, μόνο για τα κουνέλια και τα περιστέρια. Η εν λόγω απαγόρευση 

στην Ελλάδα δεν πλήττει μόνο την τέχνη του δακτυλουργού και το εν λόγω επάγγελμα, εισάγοντας ένα 

καθεστώς περιορισμών που δεν συνάδουν με τον κυρίαρχο σκοπό του νόμου, δηλαδή την προστασία των 

ζώων. 

Η Ευρωπαϊκή Επιτροπή, βάση του άρθρου 13 της Συνθήκης για τη λειτουργία της Ευρωπαϊκής Ένωσης,  

απαντά ευνοϊκά για τον Κλάδο, καθώς άλλωστε στα περισσότερα ευρωπαϊκά κράτη και διεθνώς, η χρήση των 

συγκεκριμένων ζώων επιτρέπεται ανεμπόδιστα. 

Την ίδια στιγμή στον Κυνηγετικό Νόμο, το κουνέλι και το περιστέρι ορίζονται ως θηράματα και επιτρέπεται 

να θηρεύονται, καθώς επίσης από τον Ν.4830/2021, εξαιρείται ο ιππόδρομος και το Αττικό Πάρκο ενώ με 

σχετική ΚΥΑ επιτρέπεται και η ιερακοθηρία. Άλλωστε, ο συγκεκριμένος περιορισμός περί ζώων σε θεάματα, 

έγινε με αφορμή τις ενστάσεις των φιλοζωικών οργανώσεων, για τα άγρια ζώα στα τσίρκο, ενώ στη δική μας 

περίπτωση, μιλάμε για οικόσιτα ζωάκια. 

 

Τέλος, ο Κλάδος έχει πληγεί πιο πολύ από ποτέ από την υγειονομική κρίση και τη οικονομική ύφεση που 

ακολούθησε εξ' αιτίας του COVID 19, καθώς και τη συνεχιζόμενη ύφεση εξ’ αιτίας του πολέμου στην 
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Ουκρανία. Μαζί του, πλήττονται συναφή επαγγέλματα και επιχειρήσεις που συνεργάζονται με τους 

ταχυδακτυλουργούς, όπως, παιδότοποι, εταιρείες διοργάνωσης παιδικών εκδηλώσεων, κλόουν, ανιματέρ, που 

πανελλαδικά ξεπερνούν τους 2.000 εργαζόμενους. 

 

Κατόπιν των παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός, 

 

Υπάρχει η πρόθεση να εξαιρεθεί ο κλάδος των ταχυδακτυλουργών από αυτόν τον άδικο περιορισμό, που 

πλήττει την τέχνη της ταχυδακτυλουργίας και το επάγγελμα του ταχυδακτυλουργού; 

 

Ο ΕΡΩΤΩΝ ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ ΑΘΗΝΩΝ 
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